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Protokoll 14. desember 2032, Styremøte i Øvre Pasvik 
nasjonalparkstyre /Paʹččjooǥǥ meermeäʹccstuʹvrr 
og e-postrunde sak 16/2023 -NRK søknad dronebruk 

 

  
Tidspunkt: Torsdag 14.12.2023 kl. 12.30, deretter middag kl. 14.00. 

Jørn Monsen fra Statens naturoppsyn (SNO) deltok under styremøtet. 

Sted: NIBIO Svanhovd 

 

 

TILSTEDE  

Styret 
 

Kurt Wikan, leder 

Are Jørstad, varamedlem 

Ole K. Josefsen, varamedlem 

 
 

 
 

Sekretariat: Rolf E. Sch. Kollstrøm, 
nasjonalparkforvalter 
 

Meldt forfall 
Cecilie Hansen, nestleder 

Egil Kalliainen, styremedlem 

Hanne Christine H. Sundfær 

styremedlem 

 

 

 

 

Sak 16/2023 Søknad fra NRK om bruk av drone, utvidelse av 
tidligere dispensasjon, e-postrunde november 2023 

 
NRK søker om utvidet dispensasjon for dronefilming i Øvre Pasvik nasjonalpark i 

forbindelse med sin nye serie om Norges nasjonalparker. 

Tidligere i år ga styret dispensasjon for dronebruk 07-15. juni, se 

miljøvedtaksregisteret.  

Nå søker NRK i samme området for perioden 07-28. desember. De søker om 

enkelte droneopptak med flytid 5-6 minutter når forholdene tillater det. 

I denne perioden er det mindre fare for forstyrrelser av dyreliv og besøkende i 

nasjonalparken enn om sommeren. Imidlertid må det eventuelt inn et 

tilleggsvilkår om at dronebruk må avklares på forhånd med Reinbeitedistrikt 

5A/C. 

https://www.miljovedtak.no/VedtakSok/VisSak?sakid=53247
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Styret for Øvre Pasvik nasjonalpark har behandlet søknaden per e-postrunde i 

perioden 20-22.november 2023 med følgende vedtak: 

Nasjonalparkstyret for Øvre Pasvik vedtar å utvide dispensasjon gitt 05. juni 

2023 for filmopptak ved dronebruk I Øvre Pasvik nasjonalpark. Utvidelsen 

gjelder i inntil 5 dager i perioden 07-28. desember 2023, og at den aktuelle 

dagen kan dronen brukes inntil 2 x 10 minutter.  

Som tilleggsvilkår skal sted og tid for dronebruk avklares på forhånd med leder i 

Reinbeitedistrikt 5A/C- Egil Kalliainen, tlf. 908 76 035.  

Dispensasjonen gjelder Torgeir Beck Lande og Lars Monsen. 

 
 

 

Sak 17/2023 Åpning av møte, registrering og godkjenning 
a) Registrering av deltakere, styret er beslutningsdyktig. 

b) Ole K. Josefsen underskriver protokollen. 

c) Innkalling og saksliste ble godkjent. 

d) Protokoll fra styremøtet 19.10.2023, godkjenning utsettes til neste styremøte. 
 

 
 

Sak 18/2023 Orienteringssaker  
A. Dispensasjon bruk av drone-NRK, sak 17/2023 tatt til orientering. 

B. Oppføring av carport (lagerbygg) ved Infopunkt Gjøken, 

Grunnlagsdokument og Protokoll-anskaffelse. Oppdraget tildelt Varja 

Entreprenører AS. Tatt til orientering. 

C. Rapport fra skogbrann ved grensemerke 9 i Øvre Pasvik LVO, fra GSV-

Grensevakta, tatt til orientering. 

D. Møter med Forsvaret; Miljøvernbefal -Bardufoss 01.11 og Grensevakt 

GSV 05.12, Forvalter orienterte om møtene. Tatt til orientering. 

E. Artikkel Infopunkt Gjøken: Her barker verneverdig natur og dyreliv, 

urfolk og industriutvikling og tre lands ulike politiske drakamper 

sammen - Arkitektur. Tatt til orientering. 

F. Søknad DarkSky 12.12.2023. Forvalter orienterte om at oppdatert 

søknad om autorisering var sendt den 13.12.2023. Tatt til orientering. 

G. Miljødirektoratets forslag til fordelingsnøkkel for fast fordeling av 

grunnstøtte til styrene. Tatt til orientering. 

H. Reisestua fra Skolteholmen/Nakholmen. Forvalter forventet finansiering 

av tilstandsvurdering og prosjektering av flytting fra Skogly til 

Infopunkt Gjøken. Tatt til orientering. (Fylkeskommunen har bevilget 

inntil kr 56.000 til denne jobben). 

I. Eventuelt 

https://www.arkitektur.no/aktuelt/tema/her-barker-verneverdig-natur-og-dyreliv-urfolk-og-industriutvikling-og-tre-lands-ulike-politiske-drakamper-sammen/
https://www.arkitektur.no/aktuelt/tema/her-barker-verneverdig-natur-og-dyreliv-urfolk-og-industriutvikling-og-tre-lands-ulike-politiske-drakamper-sammen/
https://www.arkitektur.no/aktuelt/tema/her-barker-verneverdig-natur-og-dyreliv-urfolk-og-industriutvikling-og-tre-lands-ulike-politiske-drakamper-sammen/
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Sak 19/2023 Håndtering av reingjerde ved Kullvatn i Øvre Pasvik 

nasjonalpark 

Forvalter orienterte i møtet om at Statens naturoppsyn (SNO) har 

rapportert et reingjerde ved Kullvann i nasjonalparken. Forvalter fikk 

første melding om gjerdet 17.10.22. Ved henvendelse til leder i 

reinbeitedistrikt 5A/C ble det opplyst om at dette var et midlertidig gjerde, 

og forvalter oppfattet at det ville bli fjernet. Imidlertid rapporterte SNO på 

nytt den 20.10.23 at gjerdet fremdeles står.  

Forvalter vurderer at gjerdet er søknadspliktig overfor nasjonalparkstyret 

iht verneforskriften for Øvre Pasvik nasjonalpark. Dette har forvalter 

opplyst til leder av reinbeitedistriktet sammen med spørsmål om hvorfor 

de ikke har fulgt opp saken f.eks ved å fjerne gjerdet og/eller søke om 

tillatelse fra nasjonalparkstyret som forvaltningsmyndighet.  

 

 

Gjerdet ved Kullvann er 700 m langt og ca 1,5 m høyt. Lokaliseringen er markert med rød prikk på 

kartet. Se også bilder. 
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Vedtak 

Nasjonalparkstyre for Øvre Pasvik nasjonalpark ber forvalter følge opp 

reinbeitedistrikt 5A/C og forberede et varsel om krav til fjerning av 

gjerdet. 
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Sak 20/2023 Økonomi 2024- søknad om midler fra 

Miljødirektoratet, tiltaksmidler og driftsmidler til styret. Frist 10.01.24. 

 

Styrets driftsmidler 

Av spesielle arrangement som vi kjenner til nå er det regionale kompetansedager 

-styreopplæring i Tromsø 3-4. april 2024, samt møte i det regionale samarbeidet 

med Finland Pasvik-Enare i Finland 29-30. august. 

 

Tiltaksmidler 

Det er en del faste kostnader bl.a. knyttet til Veirådet for skogsveger i Pasvik 

samt utkjøring av ved og gass til åpne koier og rasteplasser. 

Det er også behov for midler for montering av 284 meter klopper på turstien 

langs Sortbrysttjern. Kloppene blir kjørt ut på vinterføre. 

 

Det er behov for midler til planene (Norconsult) for tilrettelegging for publikum 

langs Grensefossvegen til Treriksrøysa i dialog med Grensekommisær-GSV-

Grensevakta (Informasjon og tavler) i landskapsvernområdet. I tillegg er det det 

behov for videreutvikling av konsept-planen fra Norcosult for selve Treriksrøys-

platået i nasjonalparken. På Treriksrøysa er det behov for midler til et forprosjekt 

for revegetering-informasjon til/styring av publikum gjennom fysisk 

tilrettelegging/arkitektur i samråd med grensemyndighetene. Kan være aktuelt 

med en arkitekt-konkurranse. 

 

Det er også behov for midler til etablering av sykkelsti, grusing og klopplegging 1 

kilometer for å koble sammen Gjøkvannsvegen-Hallerfjellvegen til en rundtur for 

syklister. 

 

Vedtak 

Styreleder og forvalter får fullmakt til å kostnadsberegne og sluttføre søknader 

om midler etter diskusjonen i styret. 

 

 

 

 

 

  

      

           

_______Sign. _____________

Kurt Wikan leder

Rett protokoll bekreftes:

_______Sign._______________

Ole K. Josefsen


